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Protokół Nr XI.2015 

z obrad XI sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 29 września 2015 roku 

1. Otwarcie obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński o godzinie 1302 

otworzył obrady XI sesji Rady Miejskiej w Halinowie oraz powitał zebranych. 

Zawiadomienia o sesji wraz z porządkiem obrad i materiałami zostały radnym przekazane do 

skrzynek pocztowych i e-mailem. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński po odczytaniu listy 

obecności1 stwierdził quorum Rady w liczbie 12 radnych (nieobecni na sali radni: p. Andrzej 

Piekuciński, p. Dawid Wojda, p. Edyta Woźniakowska) i uznał prawomocność obrad.  

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński przedstawił porządek 

obrad2 i otworzył dyskusję.  

Na salę wszedł radny p. Dawid Wojda. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski zwrócił się z wnioskiem o: 

 zdjęcie z porządku obrad punktu nr 10 - projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie 

w sprawie upoważnienia Burmistrza Halinowa do określenia zasad korzystania 

z gminnych obiektów szkolnych oraz ustalenia stawek opłat za korzystanie z tych obiektów;  

 wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał Rady Miejskiej w Halinowie: 

 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata  

2015 -2023, jako punkt nr 10, 

 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2015 rok, jako punkt nr 11, 

 w sprawie powierzenia Burmistrzowi Halinowa uprawnień w zakresie ustalenia 

wysokości cen i opłat za korzystanie z gminnych obiektów oświatowych, jako punkt 

nr 13, 

 w sprawie stanowiska Rady Miejskiej w Halinowie w zakresie podziału kosztów audytu 

zewnętrznego, jako punkt nr 17. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński złożył wniosek o nie 

wprowadzanie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie powierzenia Burmistrzowi 

Halinowa uprawnień w zakresie ustalenia wysokości cen i opłat za korzystanie z gminnych 

obiektów oświatowych, aby komisje zapoznały się z ostateczną wersją projektu uchwały. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że w związku z wypowiedzią 

Przewodniczacego Rady, wycofuje z porządku obrad projekt uchwały w sprawie upoważnienia 

Burmistrza Halinowa do określenia zasad korzystania z gminnych obiektów szkolnych oraz 

                                                 
1 Załącznik nr 1 do protokołu z obrad XI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 29 września 2015 roku. 
2 Załącznik nr 2 do protokołu z obrad XI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 29 września 2015 roku. 

 



2 

 

ustalenia stawek opłat za korzystanie z tych obiektów. Następnie Burmistrz Halinowa wyjaśnił, 

że nie podjęcie projektu uchwały na obecnej sesji zaskutkuje, że nie zostanie podjęte 

zarządzenie w sprawie wynajmu hali sportowej w Halinowie. Zmiany będą mogły być 

wprowadzone dopiero po nowym roku.   

Radny p. Dawid Wojda zwrócił się z wnioskiem o ogłoszenie krótkiej przerwy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński ogłosił przerwę 

o godz. 1306. Obrady wznowiono o godz. 1313. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski ponownie zwrócił się z wnioskiem 

o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie 

powierzenia Burmistrzowi Halinowa uprawnień w zakresie ustalenia wysokości cen i opłat za 

korzystanie z gminnych obiektów oświatowych. 

Głosowanie zmian w porządku obrad  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0,  

Nowy porządek obrad został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: p. Andrzej Piekuciński, p. Edyta Woźniakowska. 

Porządek obrad XI sesji w dniu 29 września 2015 roku po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Podsumowanie akcji „Lato w Gminie” 2015 rok. 

6. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

7. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

8. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

9. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2015-2023 – Druk Nr 98. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Halinów na 2015 rok – Druk Nr 99. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyboru ławników – Druk Nr 94. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie powierzenia Burmistrzowi 

Halinowa uprawnień w zakresie ustalenia wysokości cen i opłat za korzystanie 

z gminnych obiektów oświatowych – Druk Nr 101. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmian w Statucie Gminy 

Halinów  

– Druk Nr 95. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zaliczenia dróg do kategorii 

dróg gminnych – Druk Nr 96. 
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16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany załącznika nr 1 do 

Uchwały w sprawie określenia przystanków, których właścicielem lub zarządzającym jest 

Gmina Halinów oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków - Druk Nr 97. 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie stanowiska Rady Miejskiej 

w Halinowie w zakresie podziału kosztów audytu zewnętrznego – Druk Nr 100. 

18. Przyjęcie protokołu z obrad VII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 29 kwietnia 

2015 roku. 

19. Przyjęcie protokołu z obrad uroczystej VIII sesji nadzwyczajnej Rady w Halinowie 

w dniu 11 czerwca 2015 roku. 

20. Przyjęcie protokołu z obrad IX sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 15 czerwca 

2015 roku. 

21. Przyjęcie protokołu z obrad X sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

20 sierpnia 2015 roku. 

22. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

23. Zamknięcie sesji. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa  

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski na podstawie § 67 Statutu Gminy Halinów, złożył 

sprawozdanie z działalności Burmistrza Halinowa w okresie od 15 czerwca 2015 roku do 

29 września 2015 roku. W wyżej wymienionym okresie podpisano 136 umów oraz 

72 zarządzenia. 

Najważniejsze wydarzenia oraz spotkania: 

 20.06.2015 r. – uroczystość gminna OSP św. Floriana w Wielgolesie Brzezińskim, 

 22.06.2015 r. – zgromadzenie wspólników Spółki Eko-Inwestycja, 

 24.06.2015 r.:  

– konwent wójtów i burmistrzów w Urzędzie Gminy Dobre, 

       – spotkanie z Prezydentem m.st. Warszawy p. Hanną Gronkiewicz-Waltz,  

 27.06.2015 r. – walne zebranie SKR Halinów, 

 28.06.2015 r. – piknik integracyjny Stowarzyszenia na Rzecz Osób Niepełnosprawnych 

„Kubuś”, 

 29.06.2015 r. – walne zgromadzenie Gminnej Spółdzielni „Samopomoc Chłopska” 

w Halinowie, 

 30.06.2015 r. – zwyczajne Zgromadzenie Wspólników Spółki Eko-Inwestycja, 

 03.07.2015 r.:  

– Imieniny Haliny w OSP Długa Kościelna, 

– oficjalne otwarcie skweru i parku w centrum Halinowa,  

  06.07.2015 r. – wybory sołtysa i rady sołeckiej sołectwa Hipolitów, 

 14.07.2015 r. – spotkanie z Wójtem Wiązownej ws. podziału kosztów doprowadzenia 

autobusu linii nr 790 do pętli w Brzezinach (od 1 września br. autobus dojeżdża do pętli 

w Brzezinach bez dodatkowych kosztów Gminy), 

 24.07.2015 r. – obchody 96. Rocznicy powołania Policji w Mińsku Mazowieckim, 

 16.08.2015 r. – festyn rodzinny z okazji Odpustu św. Rocha w Okuniewie, 

 19.08.2015 r. – spotkanie z Wójtem Wiązownej ws. współpracy w ramach budowy ścieżek 

rowerowych (ZIT), 

 20.08.2015 r.:  

– X sesja nadzwyczajna Rady Miejskiej w Halinowie sesja RM w Halinowie, 

– zgromadzenie wspólników Spółki Eko-Inwestycja, 
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 21.08.205 r. – spotkanie Prezydentem m.st. Warszawy p. Hanną Gronkiewicz-Waltz oraz                 

z Wojewodą Mazowieckim p. Jackiem Kozłowskim w sprawie składowiska odpadów                  

w sąsiedztwie Michałowa, 

 29.08.2015 r. – piknik integracyjny w Deśnie, 

 31.08.2015 r. – podpisanie umowy – schetynówki „poprawa połączenia komunikacyjnego 

Gminy Halinów z Miastem Sulejówek poprzez remont nawierzchni drogi gminnej 

ul. Warszawskiej w Długiej Szlacheckiej”, 

 01.09.2015 r. – rozpoczęcie roku szkolnego w podległych szkołach oraz uroczyste otwarcie 

Gimnazjum w Halinowie, 

 02.09.2015 r. – podpisanie umowy na "Modernizacje i przebudowę Domu Kultury 

w Halinowie", 

 03.09.2015 r. – sesja Rady Miasta Sulejówek, m. in. ws. sytuacji finansowej Spółki  

Eko-Inwestycja, 

 04.09.2015 r. – spotkanie w Polskiej Spółce Gazownictwa w Warszawie ws. budowy sieci 

gazyfikacyjnej na terenie gminy i w Urzędzie Pracy w Mińsku Mazowieckim 

ws. współpracy, 

 07.09.2015 r. – zebranie sołeckie m. Zagórze i Michałów, 

 09.09.2015 r. – zebranie sołeckie m. Nowy Konik i Stary Konik, 

 10.09.2015 r.:  

– zgromadzenie wspólników Spółki Eko-Inwestycja, 

– zebranie sołeckie m. Desno i Krzewina, 

 11.09.2015 r. – wybory sołtysa i rady sołeckiej sołectwa Grabina, 

 12.09.2015 r. – zebranie sołeckie m. Mrowiska, Chobot, Kazimierów, 

 14.09.2015 r. – zebranie sołeckie m. Żwirówka i Cisie, 

 16.09.2015 r. – zebranie sołeckie m. Brzeziny i Wielgolas Duchnowski, 

 17.09.2015 r. – uroczystości upamiętniające wejście wojsk sowieckich na teren Polski – 

uroczysta msza św. w kościele w Długiej Kościelnej, 

 22.09.2015 r. – zebranie sołeckie m. Okuniew, 

 25.09.2015 r. – wybory sołtysa i rady sołeckiej sołectwa Królewskie Brzeziny oraz 

zebranie sołeckie m. Józefin, 

 26.09.2015 r. – zebranie sołeckie m. Wielgolas Brzeziński, Budziska, Długa Szlachecka. 

Następnie Burmistrz Halinowa poinformował, że w dniu 29.09.2015 r. o godz. 1800 odbędzie 

się zebranie sołeckie m. Hipolitów w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Halinowie. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz przedstawił informacje dotyczące 

działań inwestycyjnych, które miały miejsce w ostatnim okresie. Poinformował m.in. o: 

 zakończeniu II etapu budowy kanalizacji w Okuniewie (Spółka Eko-Inwestycja), 

wykonawca DOWBUD-C, koszt ok. 3 200 000,00 zł brutto. Wykonano prawie  

4 km kanalizacji grawitacyjnej, 320 m kanalizacji tłocznej, 1 przepompownię oraz 

190 szt. tzw. przykanalików, 

 podpisaniu pomiędzy Zakładem Komunalnym a Spółką Eko-Inwestycja umowy 

dzierżawy sieci, dzięki której mieszkańcy Okuniewa mogą się przyłączać do sieci 

kanalizacyjnej, 

 podpisaniu umowy na budowę ulicy Konopnickiej w Halinowie na odcinku od ulicy 

Okuniewskiej do Powstania Styczniowego, w ramach przetargu wybrana została firma 

DOWBUD-C, koszt budowy to 467 277,00 zł, 
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 podpisaniu umowy na przebudowę ulicy Sienkiewicza w Halinowie (przy Gimnazjum, 

na odcinku od ul. Okuniewskiej do ul. Piłsudskiego), ulicy Prusa od ul. Sienkiewicza 

do ul. Piłsudskiego oraz bocznej ulicy od Mickiewicza wykonawca ZUTH Stanisław 

Czerepiński, koszt: 935 869,17 zł, 

 przebudowie dróg gminnych poprzez nałożenie nakładek asfaltowych na ulicy: 

Zachodniej i Wschodniej w Halinowie, Łąkowej w Hipolitowie (na odcinku od  

ul. Hipolitowskiej do ul. Warszawskiej), części ulicy Brzezińskiej w Koniku Nowym; 

progach zwalniających na ulicy Polnej w Kazimierowie, wykonawca Przedsiębiorstwo 

Budowy Dróg i Mostów, kwota 286 933,00 zł,  

 otrzymaniu środków z tzw. „schetynówek” na remont ulicy Warszawskiej w Długiej 

Szlacheckiej, wykonawca BRUK-BUD, koszt 596 308,90 zł - 50% dofinansowania 

z Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego, 

 zakończeniu modernizacji ulicy Ptasiej w m. Budziska, dofinansowanie w wysokości 

50% z Urzędu Marszałkowskiego, wykonawca Przedsiębiorstwo Budowy Dróg 

i Mostów, koszt 145 526,00 zł,  

 wykonaniu nakładki asfaltowej na ulicy Głównej w Cisiu (800 m) oraz na ulicy 

Stołecznej w Józefinie (480 m), wykonawca Przedsiębiorstwo Budowy Dróg i Mostów, 

 rozstrzygnięciu przetargu na wykonanie: nakładki oraz umocnienia rowu na ul. Jana 

Pawła II od ul. Okuniewskiej do ul. Powstania Styczniowego, nakładki od ulicy 

Powstania Styczniowego do mostu przy stawach w Długiej Kościelnej, wykonawca 

Przedsiębiorstwo Budowy Dróg i Mostów, kwota 405 000,00 zł (środki z oszczędności, 

jakie powstały przy budowie mostu przy stawach, finansowanej przez Zarząd Powiatu 

Mińskiego, 

 rozstrzygnięciu przetargu na budowę chodnika na ulicy Powstania Styczniowego na 

odcinku od mostu przy stawach w Długiej Kościelnej do ulicy Kubusia Puchatka 

w Halinowie, wykonawca DOWBUD-C, koszt ok. 400 000,00 zł (50% finansowania 

przez Gminę Halinów), 

 rozpoczęciu prac przy I etapie budowy chodnika od ul. Wyszyńskiego w Długiej 

Szlacheckiej do ulicy Ptasiej w Budziskach, wykonawca ZUTH Stanisław Czerepiński, 

koszt 238 799,00 zł, 

 ogłoszeniu przez MZDW przetargu na przebudowę drogi wojewódzkiej nr 637 (dotyczy 

3 miejscowości: Okuniewa, Zagórza i Michałowa), realizacja zadania przewidziana jest 

od bieżącego roku do 30.10.2017 r., koszt ok. 40 000 000,00 zł, 

 pracach trwających przy I etapie przebudowy Domu Kultury w Halinowie, 

dofinansowanie z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego - 375 000,00 zł, 

wykonawca FUH Jerzy Gajownik, koszt 843 226,27 zł; prace obejmują m.in. 

opracowanie projektu zamiennego w celu podniesienia funkcjonalności obiektu, 

 pracach związanych z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego dla 

miejscowości: Królewskie Brzeziny – część B, wyłożenie od 9 września do 

1 października, dyskusja publiczna odbyła się 28 września br.; Chobot – część B, 

wyłożenie od 29 września do 16 października; Długa Kościelna, wyłożenie 

od 16 września do 8 października, dyskusja publiczna odbędzie się 5 października  

br. o godzinie 1600. 
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Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek poinformował o: 

 zakończeniu prac Komisji ds. szacowania strat odnośnie suszy (powołanej przez 

Burmistrza Halinowa), która panowała na terenie gminy, wpłynęło 19 wniosków, 

zostały wypłacone środki z dotacji celowej z Ośrodka Pomocy Społecznej w wysokości 

250 zł na każdą osobę, dodatkowo wypłacono środki z tzw. zasiłku edukacyjnego – 

500 zł na każde dziecko w wieku szkolnym, ponadto Gmina złożyła wniosek 

o dofinansowanie nauki dzieci w szkołach w wysokości 500 zł z Programu Rządowego, 

 kończących się zebraniach wiejskich sołectw Gminy Halinów, 

 spotkaniu członków LGD Ziemi Mińskiej w sprawie uchwalenia nowego Statutu oraz 

ustalenia składu nowej Rady (w skład Rady wchodzą 2 przedstawicielki z terenu gminy 

– p. Dorota Zawadzka oraz p. Anna Górska), 

 pracach trwających nad opracowaniem Strategii Zrównoważonego Rozwoju Miasta 

i Gminy Halinów na lata 2015-2023, składaniu do 02.10.2015 r. uwag do Strategii, 

 planie gospodarki niskoemisyjnej, koszt projektu 31 000,00 zł, dofinansowanie 

z Funduszu Spójności w wysokości 26 000,00 zł, 

 remoncie przeprowadzonym w Urzędzie Gminy (zdjęcie płyt, wymiana grzejników, 

parapetów, nowe wyposażenie pomieszczeń biurowych), 

 wyborach do Sejmu i Senatu zarządzonych w dniu 25 października 2015 r., 

2 października 2015 r. - termin zgłaszania kandydatów do Obwodowych Komisji 

Wyborczych, 16 października 2015 r. – termin sporządzenia aktów pełnomocnictwa do 

głosowania, głosowanie w godzinach 700 - 2100. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski podziękował p. Mariannie Woźniak, 

Kierownikowi Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za pracę w Gminie Halinów, za 

zaangażowanie włożone w wykonywanie swojej pracy w związku z przejściem na emeryturę. 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej p. Marianna Woźniak poinformowała, 

że praca w Gminie Halinów była dla niej zaszczytem, podziękowała za życzliwość 

pracowników Urzędu, a także wszystkich mieszkańców gminy, z którymi miała okazję 

współpracować, i którym miała możliwość niesienia pomocy. 

5. Podsumowanie akcji „Lato w Gminie” 2015 rok  

Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej p. Katarzyna Targońska przedstawiła 

i omówiła akcję „Lato w Gminie”3 w formie prezentacji multimedialnej. 

Radna p. Anna Ludwiniak podziękowała za zorganizowanie akcji „Lato w Gminie” 

w imieniu Komisji Oświaty, ale także w imieniu dzieci. Ponadto radna poinformowała, że 

dzieci chętnych do wzięcia udziału w akcji było więcej, więc jest to też świadectwo dobrej 

organizacji i ciekawej formy spędzenia czasu w trakcie wakacji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński podziękował również 

Burmistrzowi, pracownikom Urzędu oraz Komisji Oświaty, bowiem dzięki ich szybkiej reakcji 

była możliwość uruchomienia wakacyjnej akcji. 

Dyrektor Gminnego Centrum Kultury p. Dariusz Kowalczyk w uzupełnieniu podziękował 

także Kierownikowi REPS p. Katarzynie Targońskiej za koordynowanie tego przedsięwzięcia. 

Dyrektor dodał, że akcja przeprowadzona została w Halinowie, Okuniewie, udział wzięło 

                                                 
3 Załącznik nr 3 do protokołu z obrad XI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 29 września 2015 roku. 
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ponad 50 dzieci. W Halinowie dostępna była siłownia, a także boisko do piłki plażowej. 

W Okuniewie zaś odbyły się zajęcia plastyczne, muzyczne, teatralne. Zorganizowano akcję 

„Czas czytania”, rozdano 100 darmowych kuponów do czytania książek przez e-book’a.  

W dniu 16 sierpnia br. podczas odpustu św. Rocha w Okuniewie odbyły się występy, konkursy 

dla dzieci. Na pożegnanie wakacji w Długiej Szlacheckiej odbył się rodzinny piknik,  

a w m. Desno, oficjalne otwarcie boiska. Kawiarenka internetowa GCK była czynna przez całe 

wakacje w godzinach 1000-1700. Następnie Dyrektor poinformował, że 2 sierpnia br. w GCK 

w Halinowie miał miejsce występ Zespołu Mikroklimat Akademii Dziecięcej z okazji rocznicy 

wybuchu Powstania Warszawskiego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński podsumowując, 

poinformował, że wakacyjna akcja została przeprowadzona wzorowo. 

Dyrektor Gminnego Centrum Kultury p. Dariusz Kowalczyk poinformował, że ważnym 

walorem tej akcji było skorzystanie z oferty przez dzieci z całej gminy. 

Radna p. Anna Ludwiniak w swojej wypowiedzi odniosła się do zorganizowania imprez dla 

Seniorów z terenu gminy, m.in. wycieczki do Sandomierza. 

Nie było głosów dyskusji. 

6. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję.  

Radny p. Dawid Wojda poprosił o informację na temat realizacji zadania dot. budowy ulicy 

Warszawskiej w Długiej Szlacheckiej. 

Zastępca Burmistrza p. Adam Sekmistrz poinformował, że w zakres remontu ulicy 

Warszawskiej wchodzi: frezowanie nawierzchni, ułożenie siatki przeciwspękaniowej, która ma 

na celu wzmocnienie podbudowy ulicy, położenie kolejnej warstwy asfaltu. Prace wykonawcze 

powinny rozpocząć się w przyszłym tygodniu, planowany termin zakończenia przypada na 

koniec listopada. Wykonawcą zadania jest firma BRUK-BUD. Po zakończeniu prac na ulicy 

Warszawskiej powinien znaleźć się „radar”, podający prędkość samochodów oraz ewentualną 

liczbę punktów, które kierowca mógłby otrzymać – zadanie zakupu „radaru” realizowane jest 

przez Sulejówek w ramach porozumienia. 

Radny p. Dawid Wojda zadał pytanie o finansowanie przebudowy Domu Kultury 

w Halinowie. Następnie radny poinformował o swoich obawach dot. niewykorzystania przez 

Gminę wszystkich środków z dofinansowania z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa 

Narodowego w wysokości 375 000,00 zł (34% kosztów zadania) na przebudowę tego obiektu. 

Na koniec radny zadał pytanie, czy są plany na rozszerzenie zakresu działań związanych  

z planowaną inwestycją? 

Zastępca Burmistrza p. Adam Sekmistrz poinformował, że Gmina przewiduje rozszerzenie 

zadania i czeka w tej sprawie na odpowiedź Ministerstwa Kultury. Termin realizacji jest krótki, 

tj. do 30 listopada br., w tym uzyskania zamiennego pozwolenia na budowę, które było 

otrzymane w 2008 r. 

Radny p. Jan Stankiewicz zadał pytanie dotyczące drogi wojewódzkiej nr 637, a konkretnie 

wymiany wodociągu znajdującego się na odcinku Michałowa. Następnie radny zaznaczył, że 

stan techniczny wodociągu jest bardzo zły i wymaga on przebudowy. Radny poinformował 

także o wcześniejszych rozmowach na temat modernizacji drogi i rurociągu ze środków Urzędu 

Marszałkowskiego.  
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Zastępca Burmistrza p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że w projekcie 

przebudowy drogi wojewódzkiej nr 637, modernizowane będą jedynie przejścia przez drogę 

wojewódzką, czyli przejścia z jednej strony ulicy na drugą. Następnie poinformował, że 

w większości wodociąg zlokalizowany jest na terenach prywatnych. Ponadto Zastępca 

Burmistrza wyjaśnił, że modernizacja rurociągu w drodze wojewódzkiej nie jest objęta 

zadaniem.  

Radny p. Jan Stankiewicz poprosił, aby Rada w niedalekiej przyszłości rozważyła wymianę 

wodociągu znajdującego się na terenie wsi Michałów z uwagi na zły stan techniczny. 

Radny p. Jan Papis przypomniał, że we wrześniu kończy się pozwolenie wodnoprawne 

oczyszczalni ścieków w Gminie Dębe Wielkie na zrzut ścieków do rowu biegnącego ponad 

kilometr przez gminę Halinów. Następnie radny odniósł się do postępowania, co do przyszłej 

konserwacji rowu melioracyjnego. Ponadto radny stwierdził, że rów powinien być czyszczony 

co najmniej dwa razy w roku. 

Na salę weszła radna p. Edyta Woźniakowska. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że Gmina nie jest 

stroną w tej sprawie, tylko temat dotyczy Gminnej Spółki Wodnej w Halinowie, która wystąpiła 

do Starostwa Powiatowego w Mińsku Mazowieckim ze swoimi roszczeniami dot. konserwacji 

rowu. Następnie Burmistrz Halinowa wyraził nadzieję, że decyzja Starostwa będzie dla Gminy 

zadowalająca, a oczyszczalnia w Gminie Dębe Wielkie doprowadzi rów do porządku. 

Radny p. Jan Papis poinformował, że dnia 15 września br. na stronie Gminy Halinów ukazała 

się informacja na temat budowy autostrady i wydania przez Gminę do dnia 25 września br. 

opinii w kwestii dalszej realizacji tego zadania. Następnie radny zadał pytanie, czy taka opinia 

została już sformułowana i w jakim procencie zostały uwzględnione prośby oraz wnioski 

mieszkańców dotyczące budowy autostrady? 

Zastępca Burmistrza p. Adam Sekmistrz poinformował, że w Urzędzie została wyłożona do 

wglądu dokumentacja projektowa dla inwestycji „Budowa autostrady A2 Warszawa-Kukuryki. 

Dokumentacja niezbędna jest do sporządzenia przez Gminę Halinów opinii dla wniosku 

o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej. Następnie Zastępca 

Burmistrza poinformował, że wpłynął jeden zbiorowy wniosek mieszkańców Brzezin 

ws. lokalizacji węzła, który został załączony do wydanej przez Gminę opinii.  

Radny p. Jan Papis podziękował Burmistrzowi Halinowa i Zastępcy Burmistrza 

podziękował za zaangażowanie i merytoryczne podejście do budowy Gimnazjum w Halinowie, 

które zostało uroczyście otwarte 1 września br.  

Radna p. Katarzyna Goździewska zadała pytanie odnośnie postawienia ławek, tablic, koszy 

na śmieci na ul. Jana Pawła II w Halinowie. 

Zastępca Burmistrza p. Adam Sekmistrz zaproponował, aby na posiedzeniu Komisji zostały 

wskazane miejsca usytuowania ławek, tablic i koszy. 

Radny p. Jan Stankiewicz w swojej wypowiedzi odniósł się o kosztach konserwacji rowu 

melioracyjnego, do którego oczyszczalnia ścieków w gminie Dębe Wielkie zrzuca ścieki. 

Ponadto radny stwierdził, że rów jest w fatalnym stanie. 

Zastępca Burmistrza p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że w drodze decyzji Starosta określi, kto 

pokryje koszty konserwacji rowu melioracyjnego. 

Radny powiatowy p. Piotr Wieczorek zaproponował, aby Burmistrz Halinowa spotkał się 

z Wójtem Gminy Dębe Wielkie w celu renegocjowania porozumienia odnośnie konserwacji 

rowu melioracyjnego, co ułatwiłoby wydanie decyzji przez Starostę. 
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Burmistrz Halinowa p. Adam Cieszkowski wyjaśnił, że kilkakrotnie odbywały się spotkania 

z Gminą Wielkie Dębe ws. podjęcia decyzji, kto ma płacić za konserwację rowu. Ponadto 

Burmistrz Halinowa stwierdził, że trudno będzie podjąć porozumienie i Starosta powinien 

podjąć decyzję, kto korzysta z tego rowu i kto poniesie koszty jego konserwacji. 

Następnie Burmistrz Halinowa poinformował o płynących zanieczyszczonych ścieków przez 

rów. Wszystko zależy od wydania przez Starostę pozwolenia wodnoprawnego dla oczyszczalni 

ścieków w gminie Dębe Wielkie. 

Radny p. Jan Papis stwierdził, że odbyło się wiele rozmów i nie ma z nich żadnych konkretów. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego p. Ireneusz Piasecki zadał pytanie, czy 

Naczelnik Wydziału Środowiska i Rolnictwa Starostwa Powiatowego w Mińsku Mazowieckim 

był zaproszony na sesję Rady Miejskiej w Halinowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

Naczelnik był zaproszony i obecny na posiedzeniu Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa 

i Leśnictwa. 

Radny p. Dawid Wojda poinformował, że Naczelnik nie powiedział konkretnie, która Gmina 

ma płacić za konserwację rowu, następnie próbował scedować koszty na Gminę Halinów, która 

zdaniem Naczelnika korzysta z tego rowu. 

Radna p. Bogumiła Januszewska zadała pytanie dotyczące modernizacji ul. Hipolitowskiej 

w Hipolitowie. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że wniosek o dofinansowanie 

modernizacji ul. Hipolitowskiej zostanie złożony przez Gminę w październiku br. w ramach 

tzw. „schetynówek”. Jeżeli Gmina otrzyma dofinansowanie, to przystąpi do realizacji. 

Mieszkanka z terenu gminy Halinów złożyła podziękowania dla Burmistrza Halinowa za 

budowę ul. Jana Pawła II w Halinowie. Ponadto mieszkanka stwierdziła, że Burmistrz 

Halinowa powinien otrzymać najwyższe wyróżnienie za to, że Gmina pięknieje. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

wyróżnieniem od mieszkańców dla Burmistrza Halinowa jest wynik wyborczy w wyborach 

samorządowych. 

Sołtys Wielgolasu Duchnowskiego p. Władysława Zawadka w odniesieniu do rowu 

melioracyjnego, do którego Gmina Dębe Wielkie zrzuca ścieki, poinformowała, że rów jest 

wykoszony tylko na terenie gminy Dębe Wielkie do granicy z gminą Halinów.  

Sołtys Brzezin p. Marek Kulas zwrócił uwagę na potrzebę odbudowy rowów melioracyjnych 

wzdłuż ul. Mazowieckiej po budowie gazociągu. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że zarządcą 

ul. Mazowieckiej jest ZDP. Następnie poinformował, że Gmina przekazała swoje warunki 

odtworzenia drogi gminnej do gazowni, co do drogi powiatowej swoje warunki wydał ZDP. 

Sołtys Desna p. Leszek Gomulski zadał pytanie, czy został złożony do Powiatu wniosek 

o wykonanie chodnika z Cisia do Desna. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że Gmina w dniu 

21.09.2015 r. złożyła wniosek do Powiatu o wykonanie projektu i budowy chodnika z Cisia do 

Desna. Wszystko teraz w rękach Powiatu. 

Radna p. Edyta Woźniakowska zadała pytanie, jakie są szanse na wykonanie chodnika na 

ul. Powstania Styczniowego do granicy z m. Cisie, w ramach obecnej budowy. 



10 

 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że nie ma takiej możliwości, 

projekt budowy chodnika odejmuje tylko odcinek od mostu przy stawach do ul. Kubusia 

Puchatka w Halinowie. Następnie Zastępca Burmistrza poinformował, że należy składać 

kolejne wnioski do budżetu Powiatu. 

Radna p. Edyta Woźniakowska zadała pytanie o przebudowę mostu w Cisiu do Halinowa. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że 

dokumentacja projektowa jest w trakcie zakończenia oraz będzie wydana decyzja 

środowiskowa. Następnie Zastępca Burmistrza poinformował, że koszt przebudowy mostu 

będzie duży, więc Gmina będzie się starała o dofinansowanie. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że 7 września 2015 roku odbyło 

się w Mościbrodach spotkanie działaczy samorządów i mieszkańców subregionu siedlecko-

ostrołęckiego, na którym wręczenia listów gratulacyjnych dla wieloletnich zasłużonych 

sołtysów. Odebrali je sołtys Wielgolasu Duchnowskiego p. Władysława Zawadka oraz sołtys 

Desna p. Leszek Gomulski.  

Następnie Burmistrz Halinowa poinformował, że Dyrektorem ZS-P w Halinowie została 

p. Lidia Kołakowska, Dyrektorem ZS-P w Okuniewie została p. Wioletta Ceglińska 

a Dyrektorem Gimnazjum w Halinowie został p. Jan Rutkowski. 

Radny Rady Powiatu Mińskiego p. Piotr Wieczorek zwrócił się z prośbą o zapraszanie na 

komisje Rady podmioty, które składały wnioski do budżetu na 2016 rok w celu złożenia 

dodatkowych wyjaśnień. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. 

7. Sprawozdanie z prac Komisji Rady 

Informacje na temat prac komisji Rady w okresie od ostatniej sesji przedstawili kolejno 

przewodniczący poszczególnych komisji: 

Radny p. Andrzej Piekuciński Przewodniczący KOMISJI BUDŻETOWEJ 

 19.08.2015 r. – opiniowanie projektów uchwał w sprawie:  

 zmiany WPF na 2015-2023,  

 zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2015 rok,  

 udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mińskiemu 

 zmieniającego uchwałę Nr XLVI/377/10 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 

22 października 2010 rok w sprawie gromadzenia na wydzielonych rachunkach 

dochodów przez jednostki budżetowe prowadzące działalność określoną 

w ustawie z dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty. 

 28.09.2015 r. – opiniowanie sprawozdania z realizacji budżetu za I półrocze 2015 roku 

oraz opiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w Halinowie na najbliższą sesję. 

Radny p. Jan Stankiewicz Przewodniczący KOMISJI OCHRONY ŚRODOWISKA, 

ROLNICTWA I LEŚNICTWA 

 14.08.2015 r. – szkody wyrządzone przez dziki na terenie gminy Halinów (z udziałem 

Kół Łowieckich działających na terenie gminy). 

 17.09.2015 r. – wizytacja w oczyszczalni ścieków, Stacji Uzdatniania Wody i Zakładzie 

Komunalnym w Halinowie. Zapoznanie się z działalnością i problemami. 
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Radna p. Edyta Woźniakowska Przewodnicząca KOMISJI ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO, GOSPODARKI KOMUNALNEJ I INWESTYCJI 

 04.08.2015 r. – omówienie projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla miejscowości Królewskie Brzeziny oraz Długa Kościelna.  

 28.09.2015 r.: 

 budowa kanalizacji w Okuniewie – II etap, 

 omówienie budowy ul. Olszowej w Halinowie, 

 omówienie zagospodarowania skweru w centrum Halinowa, 

 opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miejskiej w Halinowie. 

Radna p. Anna Ludwiniak Przewodnicząca KOMISJI DO SPRAW MŁODZIEŻY, 

OŚWIATY, KULTURY I SPORTU 

 14.09.2015 r. – bezpieczna droga dziecka do i ze szkoły oraz zapoznanie się z nowo 

oddanym budynkiem Gimnazjum w Halinowie. 

 22.09.2015 r. – zapoznanie z bieżącą działalnością statutową Gminnego Centrum 

Kultury, omówienie wniosków do budżetu na 2016 rok z zakresu działań Komisji, 

opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miejskiej w Halinowie. 

Radny p. Krzysztof Mościcki Przewodniczący KOMISJI DO SPRAW ZDROWIA, 

SPRAW SPOŁECZNYCH, BEZPIECZEŃSWTA I PORZĄDKU PUBLICZNEGO 

 16.09.2015 r. – informacja z działalności Gminnej Komisji ds. rozwiązywania 

problemów alkoholowych oraz działań wspierających politykę prorodzinną 

w 2014 roku, w tym przeciwdziałaniu wszelkich uzależnień zagrażających 

funkcjonowaniu rodziny, ocena bezpieczeństwa energetycznego, stanu dróg, 

oznakowań poziomych i pionowych, realizacji spowalniaczy, propozycji zmian 

organizacji ruchu. 

 23.09.2015 r. – informacja na temat działań zaradczych dla zapewnienia 

bezpieczeństwa mieszkańcom Michałowa i Okuniewa przed skutkami oddziaływań 

wysypisk śmieci, informacja na temat bezpiecznego gospodarowania odpadami na 

terenie Gminy Halinów pod kątem przestrzegania przepisów prawa. 

Przewodniczący Rady p. Marcin Pietrusiński - połączone posiedzenie wszystkich 

KOMISJI RADY MIEJSKIEJ W HALINOWIE 

 24.09.2015 r. – opiniowanie Strategii Zrównoważonego Rozwoju Miasta i Gminy 

Halinów na lata 2014-2024. 

8. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że do 

Rady wpłynęły następujące pisma: 

 korespondencja Spółki Eko-Inwestycja dotycząca zakończenia obrad zgromadzenia 

wspólników ws. zatwierdzenia sprawozdania Zarządu Spółki i Rady Nadzorczej 

z działalności Spółki za rok 2014, 

 wniosek Burmistrza Halinowa do Spółki Eko-Inwestycja o przeprowadzenie kontroli 

w Spółce, 
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 odwołanie p. Domańskiego od decyzji Burmistrza do SKO w Siedlcach, celem oceny 

tej decyzji, jej zasadności, oceny podstawy prawnej przy uwzględnieniu prawnych 

wskazań SKO (dot. problemu uprzątnięcia i odwodnienia działek przy ul. Stołecznej 

w Józefinie), 

 uchwała Nr XIII/88/2015 Rady Miasta Sulejówek z dnia 3 września 2015 r. w sprawie 

przeprowadzenia kontroli działalności spółki EKO-INWESTYCJA Sp. z o.o. oraz 

uchwała Nr XIII/89/2015 r. Rady Miasta Sulejówek z dnia 3 września 2015 r. w sprawie 

stanowiska Rady Miasta Sulejówek w zakresie podziału kosztów audytu zewnętrznego, 

 wniosek Burmistrza Halinowa o zwołanie sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej 

w Halinowie, która odbyła się 20.08.2015 r. 

 odpisy wyroków WSA oddalających skargę mieszkańców z terenu gminy na uchwałę 

nr XLVII.433.2014 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 2 czerwca 2014 r. 

w przedmiocie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

w miejscowości Budziska, gmina Halinów, 

 Zarządzenie Burmistrza Halinowa Nr 145.2015 z dnia 25 sierpnia 2015 roku w sprawie 

informacji z wykonania budżetu gminy Halinów za pierwsze półrocze 2015 roku, 

informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji 

z przebiegu wykonania planu finansowego Gminnej Biblioteki w Halinowie i Gminnego 

Centrum Kultury w Okuniewie za I półrocze 2015 roku, 

 wnioski radnych, sołtysów, mieszkańców, Zarządu OSP oraz Stowarzyszenia 

Rozwijamy Talenty do budżetu Gminy na rok 2016, 

 opinia Komendanta Stołecznego Policji na temat dwóch kandydatów zgłoszonych na 

ławników na kadencję 2016-2019, 

 pismo Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego w sprawie możliwości przyjęcia 

uchodźców na terenie gminy Halinów, 

 pismo mieszkanki z terenu gminy w sprawie podwyższenia funduszu przeznaczonego 

na realizację Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Halinów (odławianie bezpańskich zwierząt), 

 odpis skargi kasacyjnej z dnia 9 września 2015 r. wniesionej przez r. pr. Marię Pawelec 

od postanowienia WSA w Warszawie z dnia 30 lipca 2015 r. w sprawie ze skargi Iwony 

Rogala, Krzysztofa Łabędzia i Sylwestra Łabędzia na uchwałę Rady Miejskiej 

w Halinowie z dnia 30 grudnia 2014 r., nr III.20.2014 w przedmiocie miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego miasta Halinów – część A i część C, 

 skarga p. Barbary Szmurło na Burmistrza Halinowa złożona za pośrednictwem 

Wojewody Mazowieckiego oraz SKO, 

Rada Miejska w Halinowie przekazała skargę na działalność Burmistrza Halinowa do Komisji 

rewizyjnej na podstawie przeprowadzonego głosowania. 

Głosowanie w sprawie przekazania skargi na działalność Burmistrza Halinowa do 

Komisji Rewizyjnej 
Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 1.  

Skarga została przekazana do Komisji Rewizyjnej. 
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 pismo mieszkańców ul. Spółdzielczej w Halinowie dotyczące zmiany organizacji ruchu 

na ul. Mickiewicza w Halinowie,   

 Gminny Program opieki nad zabytkami Gminy Halinów na lata 2016-2019 przekazany 

przez Burmistrza Halinowa, 

 wniosek Parafii Rzymskokatolickiej Św. Stanisława Kostki w Okuniewie o udzielenie 

ze środków Gminy Halinów dotacji na prace konserwatorskie kościoła, 

Radny p. Bogdan Janczarek zadał pytanie o realizacje jego wniosku dot. przeznaczenia 

środków na zwiększenie wynagrodzeń dla pracowników Urzędu Miejskiego w Halinowie.  

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski wyjaśnił, że wniosek radnego będzie opiniowany 

podczas opracowania projektu budżetu Gminy Halinów na 2016 rok.  

9. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego 

Radny Powiatowy p. Piotr Wieczorek poinformował, że ostatnia Sesja Rady Powiatu 

Mińskiego odbyła się 9 września br., na której podejmowane były uchwały techniczne. 

W kwestii remontu mostu przy stawach w Długiej Kościelnej radny poinformował, że 

realizacja projektu zbliża ku końcowi. Następnie radny poinformował, że 5 października br. 

będzie wylewany asfalt, a do 10 października br. most powinien być dopuszczony do ruchu. 

Radny poinformował, że zgłosił Dyrektorowi ZDP, aby pasy wykonane na skrzyżowaniu ulic 

Kochanowskiego oraz Stołecznej w Długiej Kościelnej, zrobione były inną metodą, aby były 

wydłużone i bardziej widoczne dla kierowców. Na koniec swojej wypowiedzi radny 

poinformował, że budżet Powiatu Mińskiego na przyszły rok będzie ograniczony ze względu 

na remont Szpitala w Mińsku Mazowieckim. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński odniósł się do złego 

wizerunku szpitala w Mińsku Mazowieckim, który według wcześniejszych informacji 

przedstawiony był w bardzo dobrym świetle. 

Radny Powiatowy p. Piotr Wieczorek w odpowiedzi poinformował, że został zatrudniony 

nowy dyrektor, manager w celu odbudowy wizerunku szpitala w Mińsku Mazowieckim, która 

jest bardzo potrzebna. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek poinformował o wyjazdowej Komisji Bezpieczeństwa 

i Rozwoju, która sprawdziła stan realizowanych zadań na terenie Gminy Halinów.  

Następnie Sekretarz Halinowa podał informację dotyczącą Powiatowego Urzędu Pracy – na 

koniec czerwca 2015 roku, tj. na terenie powiatu zarejestrowanych bezrobotnych było 4 427 

osób. Stopa procentowa Powiatu Mińskiego wynosi 9,6%, jest to czynnik spadający, gdyż 

w styczniu br. wynosił on 11,1%. Gmina Halinów w przedmiocie ilości osób bezrobotnych na 

koniec czerwca 2015 roku kształtowała się na 4 miejscu. Najwięcej bezrobotnych jest 

w mieście Mińsk Mazowiecki - 1322 osoby, Gmina Mińsk Mazowiecki - 564, Miasto 

Sulejówek - 439, Halinów - 394. Długotrwale bezrobotnych na terenie Gminy Halinów było 

207 osób.  

Ponadto Sekretarz Halinowa poinformował, że w Powiatowym Urzędzie Pracy uruchomiony 

został program, dotyczący doradcy klienta, który polega na tym, że pracownicy Urzędu 

wychodzą na spotkania z właścicielami firm, zakładów i zachęcają ich do zatrudniania nowych 

pracowników.  

Na koniec swojej wypowiedzi Sekretarz Halinowa poinformował, że Urząd Skarbowy również 

uruchomił dodatkowy program, który będzie współdziałał z poszczególnymi Gminami, także 

z Gminą Halinów. Program ma na celu wspomóc przedsiębiorców w kontaktach Urząd 

Skarbowy–Gmina–Podatnik. 
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Radny Powiatowy p. Ireneusz Piasecki w uzupełnieniu poprosił o zwrócenie uwagi 

i zachowanie szczególnej ostrożności odnośnie rośliny inwazyjnej – barszcz Sosnowskiego, 

która wywołuje bolesne zmiany skóry (poparzenia).  

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski ogłosił, że Gmina Halinów otrzymała 

dofinansowanie od Ministra Edukacji Narodowej na wyposażenie nowego Gimnazjum 

w Halinowie w kwocie 200 000,00 zł. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński ogłosił przerwę 

o godz. 1554. Obrady wznowiono o godz. 1604.  

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2015-2023  

– Druk Nr 98 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2015 rok – Druk Nr 99 

Projekty uchwał od punktu nr 10 do nr 11 omówiła Skarbnik Halinowa p. Teresa 

Karwowska. 

Radny p. Andrzej Piekuciński poinformował, że Komisja Budżetowa pozytywnie 

zaopiniowała projekty uchwał w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Halinów na lata 2015-2023 oraz w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów na 

2015 rok.           

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny p. Jan Papis zadał pytanie, czy każda z gmin jest zobowiązana do odprowadzania na 

rzecz Izby Rolniczej 2% wpływów z podatku rolnego. 

Skarbnik Halinowa p. Teresa Karwowska poinformowała, że w planie budżetowym 2% 

odpisów od wpływów z tytułu podatku rolnego należy odprowadzać na rzecz Mazowieckiej 

Izby Rolniczej, które według ustawy o izbach rolniczych są jej dochodem. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Halinów na lata 2015-2023 – Druk Nr 98. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: p. Krzysztof Mościcki, p. Edyta Woźniakowska. 

Głosowanie projektu uchwały z autopoprawką w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Halinów na 2015 rok – Druk Nr 99. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  
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W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: p. Krzysztof Mościcki, p. Edyta Woźniakowska. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyboru 

ławników – Druk Nr 94 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek. 

Powołanie Komisji Skrutacyjno-Wyborczej.  

Na kandydatów do Komisji Skrutacyjnej zostali zgłoszeni przez Przewodniczacego Rady 

następujący radni: 

1) Andrzej Piekuciński, 

2) Jan Stankiewicz, 

3) Bogdan Janczarek. 

 

Skład Komisji Skrutacyjnej, po wyrażeniu zgody przez radnych na członkostwo w komisji, 

przedstawia się następująco: 

1) Andrzej Piekuciński, 

2) Jan Stankiewicz, 

3) Bogdan Janczarek. 

 

Komisja Skrutacyjna w zaproponowanym składzie została wybrana w wyniku głosowania 

jawnego.  

W wyniku głosowania: 

za – 10, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 3. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Nieobecni na sali radni: p. Krzysztof Mościcki, p. Edyta Woźniakowska. 

Skład osobowy Komisji Skrutacyjnej został zatwierdzony. 

Komisja ze swojego składu wybrała na Przewodniczącego Komisji Skrutacyjno-Wyborczej 

radnego p. Jana Stankiewicza. 

Podczas przygotowywania przez Komisję kart do głosowania oraz wyboru Przewodniczącego 

Komisji, Radna p. Katarzyna Goździewska odczytała opinię Komendanta Policji na temat 

dwóch kandydatów na ławników. 

Komicja Skrutacyjno-Wyborcza przygotowała karty do głosowania z dwoma nazwiskami 

kandydatów spełniających wszystkie wymogi formalne. Przewodniczący Komisji p. Jan 

Stankiewicz poinformował o zasadach głosowania.  

Po krótkiej przerwie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej radny p. Jan Stankiewicz 

odczytał protokół Komisji Skrutacyjnej z przeprowadzenia w dniu 29 października 2015 r. 

wyborów na ławników.  

Liczba radnych obecnych na sesji, uprawnionych do głosowania – 13.  

Na ławników do Sądu Rejonowego w Mińsku Mazowieckim zgłoszono dwie kandydatury.  

Pierwsza – Jadwiga Teresa Dziołak oraz druga – Hanna Grądzka.  
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Liczba radnych, którym wydano karty do głosowania – 13.  

Liczba kart do głosowania wyjętych z urny – 13.   

Liczba kart nieważnych – 0.  

 

Liczba głosów oddanych na kandydata: p. Jadwigę Teresę Dziołak: 

za – 11 głosów, 

przeciw – 0 głosów,  

bez dokonania wyboru – 2 głosy;  

 

Liczba głosów oddanych na kandydata p. Hannę Grądzką:  

za– 11 głosów,  

przeciwko – 1 głos, 

bez dokonania wyboru – 1 głos. 

  

Obie kandydatki uzyskały więcej głosów za niż przeciw i obie kandydatki zostały wybrane na 

ławników do Sądu Rejonowego w Mińsku Mazowieckim.  

Na sali obecnych było 13 radnych.  

Nieobecni na sali radni: p. Krzysztof Mościcki, p. Edyta Woźniakowska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński podziękował Komisji 

Skrutacyjno-Wyborczej za przeprowadzenie wyborów. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie wyboru ławników – Druk Nr 94. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: p. Krzysztof Mościcki, p. Edyta Woźniakowska. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie powierzenia 

Burmistrzowi Halinowa uprawnień w zakresie ustalenia wysokości cen 

i opłat za korzystanie z gminnych obiektów oświatowych – Druk Nr 101 

Projekt uchwały omówił Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję 

i poinformował, że projekt uchwały w sprawie powierzenia Burmistrzowi Halinowa uprawnień 

w zakresie ustalenia wysokości cen i opłat za korzystanie z gminnych obiektów oświatowych 

był omawiany na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji Rady Miejskiej w Halinowie.  

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Burmistrzowi Halinowa uprawnień 

w zakresie ustalenia wysokości cen i opłat za korzystanie z gminnych obiektów oświatowych – 

Druk Nr 101. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: p. Krzysztof Mościcki, p. Edyta Woźniakowska. 
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14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmian w Statucie 

Gminy Halinów – Druk Nr 95 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że na 

wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 

w sprawie zmian w Statucie Gminy Halinów. 

Nie było głosów w dyskusji.  

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminy Halinów – Druk Nr 95. 
Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: p. Krzysztof Mościcki, p. Edyta Woźniakowska. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zaliczenia dróg 

do kategorii dróg gminnych – Druk Nr 96 

Projekt uchwały omówił Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Marcin Pietrusiński poinformował, że Komisja 

Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii 

dróg gminnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny p. Dawid Wojda zadał pytanie, dlaczego Zarząd Powiatu musiał wyrazić swoje 

stanowisko w kwestii zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

Burmistrz Halinowa odpowiedział, że wynika to z przepisów prawa. Zgodnie z Ustawą z dnia 

21 marca 1985 roku o drogach publicznych, zaliczenie do kategorii dróg gminnych następuje 

w drodze uchwały rady gminy po zasięgnięciu opinii właściwego zarządu powiatu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zaproponował, aby 

Komisja Inwestycji w przyszłości zajęła się sprawą dot. możliwości negatywnego 

zaopiniowania przez Powiat tego typu uchwał. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych – Druk 

Nr 96. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: p. Krzysztof Mościcki, p. Edyta Woźniakowska. 
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16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany 

załącznika nr 1 do Uchwały w sprawie określenia przystanków, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Halinów oraz warunków 

i zasad korzystania z tych przystanków - Druk Nr 97 

Projekt uchwały omówił Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

Komisja Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany załącznika 

nr 1 do Uchwały w sprawie określenia przystanków, których właścicielem lub zarządzającym 

jest Gmina Halinów oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

Radny p. Jan Stankiewicz zadał pytanie, dlaczego 2 przystanki o nazwie „Kąty 

Goździejewskie” zlokalizowane we wsi Michałów nie są wykazane w Załączniku nr 1, 

określającego przystanki komunikacyjne, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina 

Halinów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zadał pytanie, czy są 

to przystanki należące do PKS, czy do Gminy. 

Radny p. Jan Stankiewicz odpowiedział, że są to przystanki PKS-u, ale znajdują się na terenie 

Gminy, przy drodze wojewódzkiej nr 637. 

Burmistrz Halinowa powiedział, że należałoby przyjąć projekt uchwały, gdyż jest ona 

porządkująca, a kwestię przystanków w Michałowie rozważyć na kolejnej sesji. 

Radny p. Jan Stankiewicz zadał pytanie, czy nie można przyjąć ich na obecnej sesji w formie 

autopoprawki. 

Burmistrz Halinowa stwierdził, że należy sprawdzić, z jakich przyczyn te przystanki 

w Michałowie nie zostały wykazane. 

Radny p. Jan Papis zadał pytanie, dlaczego przy istniejących przystankach w miejscowości 

Wielgolas Duchnowski brakuje rozkładów jazdy. 

Burmistrz Halinowa poinformował, że w najbliższym czasie na przystankach pojawią się 

rozkłady jazdy autobusów. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany załącznika nr 1 do Uchwały w sprawie 

określenia przystanków, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Halinów oraz 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków - Druk Nr 97. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 2.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: p. Krzysztof Mościcki, p. Edyta Woźniakowska. 
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17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie stanowiska Rady 

Miejskiej w Halinowie w zakresie podziału kosztów audytu zewnętrznego 

– Druk Nr 100. 

Projekt uchwały omówił Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję 

a następnie poinformował, że w przeciwieństwie do Gminy Sulejówek, Gmina Halinów 

zmierza do rozwiązania Spółki. Następnie Przewodniczący Rady wyraził nadzieję, że 

Burmistrz Halinowa będzie dążył do wygaszenia Spółki. 

Radny p. Andrzej Piekuciński zadał pytanie, czy są już wytypowane firmy, które mogłyby 

zająć się przeprowadzeniem audytu i czy podlega to Ustawie o zamówieniach publicznych. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że nie podlega to 

Ustawie o zamówieniach publicznych, jest to zapytanie ofertowe na zasadzie zamówień poniżej 

30 tyś euro. Na początku przeprowadzone zostanie rozeznanie rynku, następnie w formie 

zapytania ofertowego zostanie wyłoniona firma, która przeprowadzi audyt w Spółce  

Eko-Inwestycja.  

Radny p. Andrzej Piekuciński zasugerował, aby była to jedna z 3 dużych firm typu Price, 

Ernst&Young, Deloitte, gdyż są to instytucje niezależne i będą mogły bardziej profesjonalnie 

zrealizować to zadanie.  

Burmistrz Halinowa poinformował, że Gmina wybierze firmę, która w sposób profesjonalny 

przeprowadzi audyt. Również radni Sulejówka byli za dokonaniem audytu z racji braku 

sprawozdawczości z wykonywanych zadań, przejrzystości w kwestii finansowej. 

Radny p. Dawid Wojda zadał pytanie, czy istnieje możliwość obciążenia Spółki  

Eko-Inwestycja kosztami audytu. 

Burmistrz Halinowa w odpowiedzi poinformował, iż samorządy są temu przeciwne. 

Następnie poinformował, że Rada Nadzorcza nie jest w stanie zdobyć szczegółowych 

informacji na temat pracy Spółki, stąd konieczność przeprowadzenia audytu zewnętrznego.   

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński w uzupełnieniu dodał, 

że straty Spółki znacznie się powiększają, co jest kolejnym powodem, dla którego należałoby 

sprawdzić działalność Spółki.  

Radny p. Dawid Wojda w odpowiedzi na wypowiedź Przewodniczącego wyjaśnił, że nie sam 

fakt przeprowadzenia audytu przez Spółkę Eko-Inwestycja, tylko konsekwencje tego raportu 

mogłyby spowodować straty. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że za 

wszelkie straty odpowiedzialność i tak poniosłyby obie Gminy. 

Radny p. Bogdan Janczarek zadał pytanie, czy sprawa audytu była podejmowana na 

Komisjach Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński wyjaśnił, że w tej 

sprawie było podjęte stanowisko Rady Miejskiej w Halinowie na sesji w dniu 15.06.2015 r., 

Burmistrz przychylił się do tego stanowiska i wyraził je na sesji Miasta Sulejówek.  

Rada Miejska w Halinowie wypowiedziała się pozytywnie za stanowiskiem, a radny 

p. Janczarek wstrzymał się od głosu. 

Radny p. Bogdan Janczarek uznał, że nadal sprawa nie była szczegółowo omówiona i dlatego 

wstrzyma się od głosowania. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński wyjaśnił, że sprawa 

była omawiana na posiedzeniach komisji w poprzedniej kadencji Rady. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że Spółka Eko-Inwestycja jest 

przedsięwzięciem za kilkadziesiąt milionów złotych, które przyniosło ogromy sukces, jakim 

było wybudowanie kanalizacji w gminie Halinów i Sulejówek. Następnie poinformował, że 

przeprowadzenie audytu w Spółce jest zasadne, ponieważ Gmina Halinów nie ma jasnych 

i pełnych informacji dot. wydatkowania pieniędzy publicznych, które są wnoszone przez 

Gminę do Spółki. Ponadto poinformował, że Gmina Halinów ma wątpliwości, co do procedur 

przeprowadzanych zamówień publicznych przez Spółkę, do kosztów obsługi prawnej. 

Następnie Burmistrz Halinowa poprosił o podjęcie projektu uchwały w sprawie stanowiska 

Rady Miejskiej w Halinowie w zakresie podziału kosztów audytu zewnętrznego. 

Radny p. Jan Papis poinformował o swoich wątpliwościach, czy Gmina osiągnie efekt 

ekologiczny i czy nie będzie trzeba zwrócić pieniędzy Funduszowi. Następnie radny 

poinformował, że ma obawy, że wyniki przeprowadzonego audytu nie wpłyną na rozwiązanie 

Spółki. 

Radny p. Dawid Wojda oraz radny p. Jan Stankiewicz stwierdzili, że zasadne jest 

przeprowadzenie audytu w celu sprawdzenia wydatkowania pieniędzy publicznych. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie stanowiska Rady Miejskiej w Halinowie w zakresie 

podziału kosztów audytu zewnętrznego – Druk Nr 100. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 2.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: p. Krzysztof Mościcki, p. Edyta Woźniakowska. 

18. Przyjęcie protokołu z obrad VII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

29 kwietnia 2015 roku 

Nie zgłoszono uwag do protokołu. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad VII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

29 kwietnia 2015 roku. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za –  12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Protokół został przyjęty.  

Nieobecni na sali radni: p. Katarzyna Goździewska, p. Krzysztof Mościcki, p. Edyta 

Woźniakowska. 
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19. Przyjęcie protokołu z obrad uroczystej VIII sesji nadzwyczajnej Rady 

Miejskiej w Halinowie w dniu 11 czerwca 2015 roku 

Nie zgłoszono uwag do protokołu. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad VIII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej 

w Halinowie w dniu 11 czerwca 2015 roku. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za –  12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Protokół został przyjęty.  

Nieobecni na sali radni: p. Katarzyna Goździewska, p. Krzysztof Mościcki, p. Edyta 

Woźniakowska. 

20. Przyjęcie protokołu z obrad IX sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

15 czerwca 2015 roku 

Nie zgłoszono uwag do protokołu. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad IX sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

15 czerwca 2015 roku. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12 ,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Protokół został przyjęty.  

Nieobecni na sali radni: p. Katarzyna Goździewska, p. Krzysztof Mościcki, p. Edyta 

Woźniakowska. 

21. Przyjęcie protokołu z obrad X sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej 

w Halinowie w dniu 20 sierpnia 2015 roku 

Nie zgłoszono uwag do protokołu. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad X sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej 

w Halinowie w dniu 20 sierpnia 2015 roku. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za –  12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Protokół został przyjęty.  

Nieobecni na sali radni: p. Katarzyna Goździewska, p. Krzysztof Mościcki, p. Edyta 

Woźniakowska. 
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22. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Nie było odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

23. Zamknięcie sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński w dniu 29 września 2015 r. o godz. 1721 zamknął obrady XI sesji Rady Miejskiej 

w Halinowie. 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Halinowie 

Marcin Pietrusiński 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Klaudia Szulim 
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Wykaz załącznikówi do protokołu z obrad XI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

29 września 2015 roku: 

1. Załącznik nr 1 – lista obecności z obrad XI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

29 września 2015 roku. 

2. Załącznik nr 2 – zawiadomienie o XI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

29 września 2015 roku. 

3. Załącznik nr 3 – prezentacja pt. akcja „Lato w Gminie” 2015 rok. 

 

 

 

 

1 Wykaz załączników dostępny w Biurze Rady Miejskiej w Halinowie. 

 

 

 

 

                                                 


